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In de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport bestond er 
bij enkele fracties behoefte een aantal vragen en opmerkingen voor te 
leggen aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport inzake de 
brief van 1 juli 2013 over de stand van zaken met betrekking tot het 
verlenen van eenmalige steun in 2013 aan Stichting Service Médical 
(Kamerstuk 29 214, nr. 66). 

De voorzitter van de commissie, 
Neppérus 

Adjunct-griffier van de commissie, 
Smulders 

 
 
 
 
 
 
nds-tk-2013D37625 1



Inhoudsopgave 

I. Vragen en opmerkingen vanuit de fracties 
II. Reactie van de Minister
 

I. VRAGEN EN OPMERKINGEN VANUIT DE FRACTIES  

Vragen en opmerkingen van de PVV-fractie 

De leden van de PVV-fractie hebben met veel ongenoegen kennis 
genomen van het voornemen van de Minister om de financiële steun aan 
Stichting Service Médical stop te zetten, terwijl een overgrote 
meerderheid van de Kamer heeft aangegeven deze stichting te willen 
behouden. Acute medische begeleiding en verzorging zijn onmisbaar bij 
grote sportevenementen. De leden zijn dan ook erg benieuwd waarom de 
Minister besloten heeft deze motie niet uit te voeren. Kan de Minister 
uitleggen waarom zij ervoor kiest om het werk van 175 professionele 
zorgprofessionals onmogelijk te maken, terwijl zij op nota bene vrijwillige 
basis ieder jaar zo’n 1.000 behandelingen uitvoeren? Deze leden zijn ook 
erg benieuwd hoe de Minister de kennis en kunde van deze 175 zorgpro-
fessionals wil behouden voor de sport; of is de Minister soms van mening 
dat de sport best zonder deze mensen af kan? Volgens genoemde leden is 
dat zelfs wanneer er slechts cijfermatig gekeken wordt een zeer onver-
standige beslissing, omdat het werk van Stichting Service Médical meer 
kosten bespaart voor de overheid dan de jaarlijkse beperkte financiële 
steun kost. Is de Minister bereid om een kosten-batenanalyse uit te voeren 
en, indien daaruit blijkt dat de baten opwegen tegen de kosten, haar 
beslissing te herzien? Tenslotte zijn deze leden erg benieuwd of de 
Minister bij een nieuwe ingreep van de Kamer op dit punt wederom een 
aangenomen motie naast zich neer zal leggen en zo ja, waarom. 

Vragen en opmerkingen van de SP-fractie 

De leden van de SP-fractie hebben met ontevredenheid kennis genomen 
van de brief over de stand van zaken met betrekking tot het verlenen van 
eenmalige steun in 2013 aan stichting Service Médical. De regering geeft 
in haar brief aan dat zij een model voor medische zorg bij sportevene-
menten meer af wil stemmen op de tak van sport en de omvang van het 
evenement qua deelnemers en toeschouwers. De leden van de SP-fractie 
willen weten wat het model medische zorg bij sportevenementen precies 
inhoudt en welke organisaties daaraan deelnemen. Waarom kiest de 
regering hiervoor? Vindt zij de dienstverlening van Service Médical 
onvoldoende? Vindt de regering het logisch om deze organisatie zo te 
benadelen? Hoe gaat de regering aan alle vrijwilligers die al tientallen 
jaren zorgen voor medische ondersteuning bij sportevenementen 
uitleggen dat zij niet meer welkom zijn? Past dit in de visie van vrijwilli-
gersbeleid van deze regering? Op welke wijze wil de regering de zo 
gewenste participatiesamenleving vormgeven als ze het onmogelijk 
maakt aan vrijwilligersorganisaties, zoals Service Médical, om hun dienst- 
en hulpverlening overeind te houden? 

De leden van de SP-fractie willen weten of de regering moeite heeft 
gedaan om te kijken op welke wijze Service Médical gefinancierd kan 
worden, ter uitvoering van motie 33400-111? Zo ja, welke opties zijn 
onderzocht en kan de Kamer een overzicht ontvangen? Zo nee, waarom 
voert de regering deze aangenomen motie niet uit? Voorts willen 
genoemde leden weten of de regering een mogelijk faillissement van 
Service Médical gaat voorkomen. Is de regering bereid alsnog de 
subsidietoekenning aan Service Médical structureel te blijven financieren? 
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Zo nee, waarom niet? Is de regering niet beducht op het wegvallen van de 
infrastructuur aan vrijwilligers wanneer Service Médical wegvalt? Heeft de 
regering berekend wat de kosten zijn van het wegvallen van de infra-
structuur? 

Kan de regering aangeven hoeveel mensen door de vrijwilligers van 
Service Médical geholpen zijn tijdens sportevenementen? Is de regering 
bekend met het equivalent van de kosten van deze hulp wanneer dit door 
reguliere inzet van hulpdiensten had moeten gebeuren? Zo ja, wat zijn 
dan de bedragen? Zo nee, waarom heeft de regering hiernaar geen 
onderzoek gedaan – en is zij bereid dit alsnog te doen? Deelt de regering 
de mening van deze leden dat zodra evenementen niet meer kunnen 
rekenen op medische hulpverlening door Service Médical, uiteindelijk de 
rekening terecht komt bij slachtoffers, hun verzekeraars en de facto de 
overheid zelf. Vindt de regering dit wenselijk? Deelt de regering de 
mening van de leden dat de hulpverlening van Service Médical meer 
oplevert dan de subsidie kost en dat de kosten zullen stijgen, omdat er 
een groter beroep gedaan zal moeten worden op publieke hulpverlenings-
diensten? Zo nee, waarom niet? 

Voorts willen de leden van de SP-fractie weten of het project van de 
Vereniging voor Sportgeneeskunde structureel of tijdelijk is. Kan de 
regering uitleggen waarom er nog geen model is om de inzet van 
geneeskundige hulp tijdens sportevenementen te waarborgen? Kan zij 
tevens uitleggen waarom zij dan wel het besluit neemt om de infra-
structuur en de inzet van Service Médical niet meer te subsidiëren? Is het 
niet beter om eerst het model voor de inzet van geneeskundige hulp 
tijdens sportevenementen af te ronden alvorens een besluit te nemen 
over het niet meer subsidiëren van Service Médical? 

De leden van de SP-fractie vragen de regering of zij werkelijk zo verblind 
is door haar marktideologie dat ze bereid is om zorgvuldig opgebouwde 
inzet van zeer professionele hulp tijdens sportevenementen te grabbel te 
gooien aan de vrije markt? Heeft de regering berekend wat de inzet van 
sportgeneeskundige hulp tijdens sportevenementen zal kosten wanneer 
ieder sportevenement zijn eigen verpleegkundig personeel zal moeten 
inhuren? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat is hiervan het budgettaire 
voordeel? 

Vragen en opmerkingen van de CDA-fractie 

De leden van de CDA-fractie hebben kennis genomen van de voortgangs-
brief over het waarborgen van goede medische zorg bij sportevene-
menten en de gewaardeerde rol van Stichting Service Médical (SSM) 
hierbij. Zij wijzen de Minister op de aangenomen motie van de leden Van 
Dekken (PvdA) en Dijkstra (D66) met het verzoek om de subsidie met 
minimaal een jaar te verlengen, waarbij de noodzakelijke voorwaarden op 
verzelfstandiging onderwerp van gezamenlijk beleid zullen vormen. Deze 
leden vragen de Minister waarom zij de motie ogenschijnlijk niet ten volle 
uitvoert. Daarbij wijzen deze leden erop dat onduidelijk is of de noodzake-
lijke voorwaarden voor verzelfstandiging tot stand zijn gebracht. De 
Vereniging voor Sportgeneeskunde is nog bezig met het maken van een 
model voor medische zorg bij sportevenementen. Zij willen graag van de 
Minister weten hoe zij hier tegenaan kijkt. Wat verstaat de Minister onder 
noodzakelijke waarden voor verzelfstandiging? 

De Minister schrijft dat Stichting Service Médical de afgelopen jaren 
voldoende subsidie zou hebben ontvangen om op eigen benen te kunnen 
staan. Hoe verhoudt zich dat tot de reactie van Stichting Service Médical 
dat de subsidie niet is gebruikt om de organisatie op te tuigen maar 
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vooral ingezet is om gratis medische zorg bij sportevenementen te 
bieden? Is de Minister van plan om in onderling overleg met Stichting 
Service Médical tot een passende overgangsregeling te komen? 

Vragen en opmerkingen van de D66-fractie 

De leden van de D66-fractie hebben kennisgenomen van de brief van de 
Minister over het verlenen van eenmalige steun in 2013 aan Stichting 
Service Médical. Deze leden vinden het onverstandig dat de Minister 
ervoor kiest om geen financiële steun aan de stichting te verlenen. Zij 
wijzen op de aangenomen motie Van Dekken/Dijkstra (33400-111) en het 
belang dat Service Médical dient. 

De leden van de D66-fractie vragen de Minister of zij de stichting als een 
unieke organisatie in het veld ziet. Deze leden wijzen op de accreditaties 
van de NZa, CFB en het Ministerie van Financiën. Zo ja, bezorgt het niet 
verlenen van financiële steun deze unieke organisatie een klap waar zij en 
de sector lastig bovenop komt? Deze leden wijzen erop dat de subsidie 
van het Ministerie niet gebruikt is om de organisatie op te tuigen en 
toekomstbestendig te maken, maar om het verlenen van gratis medische 
hulp tijdens sportevenementen mogelijk te maken. 

De leden van de D66-fractie constateren dat het wegvallen van de 
Rijkssubsidie een effect teweegbrengt dat het voortbestaan van Stichting 
Service Médical in gevaar kan brengen. De Minister heeft in haar brief van 
1 juli jl. uiteengezet dat de Vereniging voor Sportgeneeskunde een model 
voor medische zorg bij sportevenement zal opstellen in samenwerking 
met aanbieders in de evenementenzorg. Deze leden staan positief 
tegenover deze ontwikkeling, maar zien niet de meerwaarde wanneer een 
aanbieder van acute medische hulp verloren gaat door een beëindiging 
van financiële steun. 

De leden van de D66-fractie zijn benieuwd naar het effect van de 
werkzaamheden van de stichting op de kosten voor publieke medische 
hulpverlening. Immers, voor de zorg die de stichting verleent met zijn 
materieel en personeel is geen oproep naar een ambulance-eenheid 
nodig. Deze leden vernemen graag van de Minister of zij een kosten-
batenanalyse hiernaar heeft laten uitvoeren. Zo ja, wat zijn daar de 
resultaten van? 

De leden van de D66-fractie constateren dat de nieuwe manier van 
financiering van medische hulpverlening tijdens sportevenementen het 
schaalvoordeel van Stichting Service Médical teniet doet. Is de Minister 
zich bewust van het feit dat dit wellicht meer kosten voor het Rijk met zich 
meebrengt? 

De leden van de D66-fractie hechten veel waarde aan de werkzaamheden 
van Stichting Service Médical. Deze leden vragen daarom aan de Minister 
of zij een overgangsregeling voor de stichting wil overwegen, opdat 
kennis en kunde gewaarborgd blijft voor de sector. 

II. REACTIE VAN DE MINISTER 
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